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Tisztelt Elnök Úr! 

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 2. melléklet 45. 
pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm Dr. Oláh Lajos (DK) 
országgyűlési képviselő "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket kívánnak 
megvalósítani a jövőben a terézvárosi Vörösmarty Mihály Általános Iskola tekintetében?" című, 
K/2448. számú Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Milyen fejlesztések valósultak meg 
és milyen fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a jövőben a terézvárosi Tóth Aladár Zeneiskola 
Alapfokú Művészeti Iskola tekintetében?" című, K/2450. számú Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési
képviselő "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a 
jövőben a Terézvárosi Magyar-Angol, Magyar-Német Két Tannyelvű Általános Iskola 
tekintetében?" című, K/2452. számú Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Milyen 
fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a jövőben a terézvárosi 
Szinyei Merse Pál Gimnázium tekintetében?" című, K/2455. számú Dr. Oláh Lajos (DK) 
országgyűlési képviselő "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket kívánnak 
megvalósítani a jövőben az erzsébetvárosi Molnár Antal Zeneiskola - Alapfokú Művészeti Iskola 
tekintetében?" című, K/2456. számú Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Milyen 
fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a jövőben az 
erzsébetvárosi Madách Imre Gimnázium tekintetében?" című, K/2458. számú Dr. Oláh Lajos (DK)
országgyűlési képviselő "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket kívánnak 
megvalósítani a jövőben a terézvárosi Kölcsey Ferenc Gimnázium tekintetében?" című, K/2460. 
számú Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen
fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a jövőben az Erzsébetvárosi Magyar-Angol Két Tanítási 
Nyelvű Általános Iskola és Szakgimnázium tekintetében?" című, K/2462. számú Dr. Oláh Lajos 
(DK) országgyűlési képviselő "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket kívánnak 
megvalósítani a jövőben a terézvárosi Erkel Ferenc Általános Iskola tekintetében?" című, K/2464. 
számú Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen
fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a jövőben a terézvárosi Derkovits Gyula Általános Iskola 
tekintetében?" című, K/2466. számú Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Milyen 
fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a jövőben az 
erzsébetvárosi Baross Gábor Általános Iskola tekintetében?" című, K/2468. számú Dr. Oláh Lajos 
(DK) országgyűlési képviselő "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket kívánnak 
megvalósítani a jövőben a terézvárosi Bajza Utcai Általános Iskola tekintetében?" című, K/2470. 



 
számú Dr. Oláh Lajos (DK) országgyűlési képviselő "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen
fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a jövőben az erzsébetvárosi Alsóerdősori Bárdos Lajos 
Általános Iskola és Gimnázium tekintetében?" című, K/2472. számú írásbeli választ igénylő 
kérdésére adott válaszomat. 
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Címzett: Dr. Oláh Lajos (DK)
Benyújtó: Rétvári Bence, Belügyminisztérium államtitkára 

Tisztelt Képviselő Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint a Dr. Pintér 
Sándor miniszterhez benyújtott,  "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket 
kívánnak megvalósítani a jövőben a terézvárosi Vörösmarty Mihály Általános Iskola tekintetében?" 
című, K/2448. számú  "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket kívánnak 
megvalósítani a jövőben a terézvárosi Tóth Aladár Zeneiskola Alapfokú Művészeti Iskola 
tekintetében?" című, K/2450. számú "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket 
kívánnak megvalósítani a jövőben a Terézvárosi Magyar-Angol, Magyar-Német Két Tannyelvű 
Általános Iskola tekintetében?" című, K/2452. számú  "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen
fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a jövőben a terézvárosi Szinyei Merse Pál Gimnázium 
tekintetében?" című, K/2455. számú  "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket 
kívánnak megvalósítani a jövőben az erzsébetvárosi Molnár Antal Zeneiskola - Alapfokú Művészeti 
Iskola tekintetében?" című, K/2456. számú  "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen 
fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a jövőben az erzsébetvárosi Madách Imre Gimnázium 
tekintetében?" című, K/2458. számú  "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket 
kívánnak megvalósítani a jövőben a terézvárosi Kölcsey Ferenc Gimnázium tekintetében?" című, 
K/2460. számú  "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket kívánnak megvalósítani
a jövőben az Erzsébetvárosi Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvű Általános Iskola és Szakgimnázium 
tekintetében?" című, K/2462. számú  "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket 
kívánnak megvalósítani a jövőben a terézvárosi Erkel Ferenc Általános Iskola tekintetében?" című, 
K/2464. számú  "Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket kívánnak megvalósítani
a jövőben a terézvárosi Derkovits Gyula Általános Iskola tekintetében?" című, K/2466. számú  
"Milyen fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a jövőben az 
erzsébetvárosi Baross Gábor Általános Iskola tekintetében?" című, K/2468. számú  "Milyen 
fejlesztések valósultak meg és milyen fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a jövőben a terézvárosi 
Bajza Utcai Általános Iskola tekintetében?" című, K/2470. számú "Milyen fejlesztések valósultak 
meg és milyen fejlesztéseket kívánnak megvalósítani a jövőben az erzsébetvárosi Alsóerdősori 
Bárdos Lajos Általános Iskola és Gimnázium tekintetében?" című, K/2472. számú írásbeli kérdésére
– a miniszter megbízásából – az alábbi választ adom.

 

3  




